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Številka: 031-6/2024 

      Datum: 29. 5. 2024 
 

Zapisnik 
28. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 28. 5. 2024, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, prof. dr. Janez BONČA, 
UL FMF, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. Mihael DEŠMAN, UL FA, prof. dr. Rok DREU, UL FFA, 
izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. mag. Žanina 
MIRČEVSKA, UL AGRFT, doc. dr. Martina ODER, UL ZF, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko 
PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Mojca 
SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL 
MF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. dr. Tomaž TURK, UL EF, izr. prof. dr. Mojca UREK, UL FSD, prof. 
Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, prof. dr. 
Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Matej SMREČNIK, UL ZF, Luka MIHALIČ, UL FU, Jaka 
ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Nejc TACER, UL FGG, Matej LINO PIRC, UL EF, Kristijan BRIŠKI, UL PF - (30 
senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Janez 
VODIČAR, UL TEOF in študent Miha KOSEC, UL BF - (4 senatorji). 
 
 
Seje so se udeležili še:  
prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, prof. mag. Matjaž Drevenšek – prorektorji 
UL; prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; doc. dr. Aleš Novak, predsednik KEV; doc. dr. Jure Ahtik, namestnik 
predsednice KOD; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; doc. dr. Tadej Stegu (nadomeščal senatorja UL 
TEOF); prof. dr. Saša Zagorc (nadomeščal senatorja UL PF); prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica predsednika 
KMŠ (nadomeščala je tudi senatorja UL PEF, ki je napovedal svojo prisotnost do 15:10 ure); Nejc Tacer - 
predsednik ŠS UL; Mateja Turk, ŠDL; Manca Panjič, Visokošolski sindikat Slovenije; Tjaša Podpečan, zaupnica 
SVIZ, rektorat; prof. dr. Dejan Jontes, Nina Narat Meden, Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka 
Golobič, Teja Velkavrh, Lina Čok Jereb – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Katarina Ivec, Maša Hiti, Danijela Kotnik, Ivanka Stritar, Alja Smrkolj – rektorat UL. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11, 12, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 28. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 27. seje in 13. ter 14. korespondenčne seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Svetovna mreža Univerze v Ljubljani (SMUL) 

 
Rektor je povedal, da je Senat UL na 17. redni seji, dne 25. 4. 2023, soglasno sprejel naslednji sklep: 
»SKLEP št. 3.:  
Senat UL soglaša z brezplačnim vpisom bibliografije v COBISS za člane in članice SMUL, ki so aktivno vključeni 
v aktivnosti UL.« 
 
Dodal je, da Svetovna mreža UL (v nadaljevanju: SMUL) združuje predvsem z UL povezane slovenske 
znanstvenike, profesorje in druge ugledne osebnosti, ki delujejo v akademskem, raziskovalnem in razvojnem 
okolju v tujini. Nastala je kot ena od dejavnosti za dvigovanje kakovosti študijskih programov, utrjevanje 
mednarodnega sodelovanja ter ugleda Univerze v Ljubljani. 
V zadnjem letu smo prejeli prošnje za brezplačen vpis bibliografije v COBISS članic in članov SMUL, ki so v 
preteklosti delovali v tujini, zdaj pa delujejo oz. so zaposleni v Sloveniji. 

1.  Določitev dnevnega reda 28. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 27. seje in 13. ter 14. korespondenčne seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja  

4.  Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, 
namestnik predsednice Komisije za obštudijsko dejavnost) 

 

5.  Dopolnitev programa dela za leto 2024 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

6.  Izvajanje študentskih anket na doktorskem študiju (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

7.  Povečanje števila razpisanih vpisnih mest - Prvi prijavni rok za državljane držav ne članic EU 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

8.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
- zamenjava članice Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL 
- imenovanje študentskih predstavnikov v delovna telesa UL 

 

9.  Poročilo Komisije za etična vprašanja UL (doc. dr. Aleš Novak, predsednik komisije) 

10.  Poročilo o delu Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  

11.  Poročilo o delu Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 

komisije) 

 

12.  Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 

 

13.  Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

14.  Obravnava pritožbe zoper neizvolitev v naziv (prof. dr. Mirko Pečarič)  

15.  Razno 
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Skladno z navedenim je rektor predlagal, da Senat UL sprejme nov sklep, ki bo nedvoumno določal, da so do 
brezplačnega vpisa bibliografije v COBISS upravičeni članice in člani SMUL, ki so aktivno vključeni v aktivnosti 
UL in so zaposleni na univerzah in institucijah v tujini.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3:  
Senat UL soglaša z brezplačnim vpisom bibliografije v COBISS za člane in članice Svetovne mreže UL (SMUL), 
ki so aktivno vključeni v aktivnosti UL in so zaposleni na univerzah in institucijah v tujini. Z dnem sprejetja tega 
sklepa preneha veljati sklep št. 3, ki ga je Senat UL sprejel na svoji 17. seji, dne 25. 4. 2023. 
Sklep je bil sprejet (28 ZA, 1 VZDRŽAN, 0 PROTI). 
 

II. Poročilo rektorja 
 
Rektor pod to točko ni imel posebnega poročila. 
 
 
Ad 4.) Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, 
namestnik predsednice Komisije za obštudijsko dejavnost) 

 
Doc. dr. Jure Ahtik, predsednik komisije, je povedal, da je Komisija za obštudijsko dejavnost, na pobudo Centra 
za obštudijsko dejavnost Univerze v Ljubljani, na 6. redni seji, dne 22. 4. 2024, obravnavala in potrdila učni 
načrt kreditno obštudijske dejavnosti Učinkovito pisno izražanje. Predmet Učinkovito pisno izražanje bo 
namenjen študentom, ki želijo izboljšati sposobnosti pisanja in izražanja. Študenti bodo pridobili znanje in 
veščine, ki jih potrebujejo za učinkovito in prepričljivo pisanje v različnih kontekstih, vključno z akademskim, 
poklicnim in osebnim okoljem.  
Prav tako je komisija na 6. redni seji potrdila učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti 
Kompetentna in etična uporaba umetne inteligence. Cilj predmeta je pridobiti osnovno razumevanje vloge 
umetne inteligence v sodobni družbi in njenega vpliva na družbo, gospodarstvo in kulturo. Študentje bodo 
pridobili znanja in veščine, ki jih bodo lahko uporabili v svojem poklicnem in osebnem življenju, ter spoznali 
različne vidike varnosti in etike v kontekstu umetne inteligence.  
 
Oba predmeta obsegata 4 ECTS in bosta na voljo vsem študentom in študentkam UL v sklopu splošne zunanje 
izbirnosti.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 4.1: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Učinkovito pisno izražanje, kot sledi 
iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 4.2: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Kompetentna in etična uporaba 
umetne inteligence, kot sledi iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 5.) Dopolnitev programa dela za leto 2024 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da je UL dne 15. 4. 2024 z Ministrstva za visoko šolstvo, znanost in inovacije (MVZI) prejela 
dopis, ki se nanaša na Ugotovitve glede sprejetega Letnega programa dela Univerze v Ljubljani. V skladu s 
predlogi MVZI so univerzitetne službe rektorata dopolnile Program dela UL za leto 2024. 
 
V Program dela za leto 2024 je Univerzitetna služba za kakovost in podporo strateškemu upravljanju uvrstila 
tudi predlog novega študijskega programa. Dne 8. 5. 2024 so članice UL FFA, UL FRI, UL BF in UL FKKT 
posredovale namero za akreditacijo novega študijskega programa Biofarmacevtsko inženirstvo. Skladno z 
Navodili za upravljanje s študijskimi programi za pridobitev izobrazbe UL je predlog obravnavala Komisija za 
kakovost UL, ki je na dopisni seji 14. 5. 2024 sprejela naslednji sklep: »Komisija za kakovost Univerze v 
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Ljubljani se strinja, da se predlog za akreditacijo interdisciplinarnega visokošolskega strokovnega študijskega 
programa 1. stopnje Biofarmacevtsko inženirstvo UL FFA, UL FRI, UL BF in UL FKKT uvrsti v Program dela 
UL za leto 2024«. Predlog za uvrstitev novega študijskega programa v Program dela UL gre naprej v obravnavo 
in potrditev na UO UL in Senat UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.: 
Senat UL sprejme dopolnitve Programa dela UL za leto 2024, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 6.) Izvajanje študentskih anket na doktorskem študiju (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da je zaradi spremembe trajanja doktorskih študijskih programov iz treh na štiri leta, 
uskladitve z dejanskim stanjem in zagotovitve ustreznih analiz, na kar so opozarjali tudi strokovnjaki NAKVIS 
v postopkih vzorčnih evalvacij, na pobudo KDrŠ UL in Sveta skrbnikov doktorskih študijskih programov delovna 
skupina iz vrst skrbnikov pripravila posodobljene anketne vprašalnike za 3. stopnjo. Skupaj s pristojno službo 
na UL in izvajalcem anketnega sistema je bila spomladi letos pilotno izvedena anketa s posodobljenimi 
vprašalniki, katere rezultati so veliko boljši in smiselni. Trenutno je v teku priprava posodobitev Pravilnika o 
študentski anketi. V prehodnem obdobju do sprejema posodobitev Pravilnika predlagamo uporabo 
posodobljenih vprašalnikov za 3. stopnjo že pri vpisu v študijsko leto 2024/2025 (ankete na doktorskem študiju 
se aktivirajo v začetku julija vsako leto). Zato predlagamo Senatu UL v sprejem sklep kot podlago za začasno 
uporabo posodobljenih vprašalnikov do sprejema sprememb Pravilnika o študentski anketi na UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6: 
Senat UL se strinja, da se pri vpisu za študijsko leto 2024/2025 uporabijo posodobljeni anketni vprašalniki za 
3. stopnjo, kot sledi iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 7.) Povečanje števila razpisanih vpisnih mest - Prvi prijavni rok za državljane držav ne članic EU 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da so članice lahko v skladu z 28. členom Pravilnika o razpisu za vpis in izvedbi vpisa v 
visokem šolstvu (Uradni list RS, št. 6/22, 4/23 in 7/24) sprejele sklep o: 
- povečanju števila razpisanih mest, kjer število prijavljenih kandidatov za vpis v dodiplomske študijske 
programe in enovite magistrske študijske programe v prvih prijavah, navedenih na prvem mestu presega število 
razpisanih mest za 10 ali več odstotkov, ali  
- omejitvi vpisa, če število prijavljenih kandidatov za vpis v dodiplomske študijske programe in enovite 

magistrske študijske programe druge stopnje v prvih prijavah, navedenih na prvem mestu, presega število 

razpisanih mest za manj kot 10 odstotkov. 

Sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za dodiplomske in enovite magistrske študijske programe so 

za prijavni rok za državljane držav ne članic EU posredovale 4 članice.  

Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 7.1.: 
Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske in 
enovite magistrske študijske programe za državljane držav ne članic EU, in sicer za univerzitetna študijska 
programa UL BF, Kmetijstvo – agronomija (redni študij), Živilstvo in prehrana (redni študij) ter visokošolski 
strokovni študijski program Lesarsko inženirstvo (redni študij), kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.2.: 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0068
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-0095
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Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske in 
enovite magistrske študijske programe za državljane držav ne članic EU, in sicer za univerzitetne študijske 
programe UL FF, Arheologija, Filozofija - enopredmetna smer, Geografija - enopredmetna smer, Italijanski jezik 
in književnost - dvopredmetni, Azijske študije - Koreanistika - dvopredmetna smer, Splošno jezikoslovje - 
dvopredmetni, Španski jezik in književnost - dvopredmetni, Zgodovina - enopredmetna smer (vsi redni študij), 
kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.3.: 
Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske in 
enovite magistrske študijske programe za državljane držav ne članic EU, in sicer za univerzitetni študijski 
program UL FMF, Fizika (redni študij), kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.4.: 
Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske in 
enovite magistrske študijske programe za državljane držav ne članic EU, in sicer za univerzitetni študijski 
program UL FPP, Tehnologija prometa in logistika (redni študij), kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Zamenjava članice Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL 
 
Senat UL FFA je na podlagi odstopne izjave prof. dr. Mojce Lunder s funkcije članice Komisije za 
meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL, v mandatnem obdobju 2021-2025, na svoji 25. seji, dne 15. 
12. 2023, sprejel sklep, v katerem Senatu UL predlaga, da se za novo članico imenuje izr. prof. dr. Martina 
Gobec, prodekanja za mednarodno sodelovanje. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.1.: 
Senat UL na podlagi predloga Senata UL FFA namesto prof. dr. Mojce Lunder za novo članico Komisije za 
meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL imenuje izr. prof. dr. Martino Gobec. Mandat članice se 
prične z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata Senata UL.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Imenovanje študentskih predstavnikov v delovna telesa UL 
 
Študentski svet Univerze v Ljubljani je v skladu s 37. členom Poslovnika Študentskega sveta Univerze v 
Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021, s spremembo) na svoji 3. redni seji dne 18. 4. 2024 Senatu UL v 
imenovanje predlagal spodaj navedene predstavnike študentov.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 8.2.: 
Senat UL imenuje Gašperja Leskovca z UL FE za člana iz vrst študentov v Disciplinski komisiji 2. stopnje 
v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.3.: 
Senat UL imenuje Gašperja Kastelica z UL FSD za namestnika člana iz vrst študentov v Komisiji za pritožbe 
študentov v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.4.: 
Senat UL imenuje Tjašo Tomše z UL FDV za članico iz vrst študentov v Komisiji za vprašanja študentov v 
skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP št. 8.5.: 
Senat UL imenuje Katjo Kadivec z UL PEF za članico iz vrst študentov v Svet za umetnost UL v skladu s 
predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.6.: 
Senat UL imenuje Nejca Tacerja z UL FGG, za člana iz vrst študentov v Komisijo univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične 
dne 27.6.2024 in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.7.: 
Senat UL imenuje Jako Rotmana Primca z UL FFA, za člana iz vrst študentov v Programski svet 
Biomedicina v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.8.: 
Senat UL imenuje Tino Košuta z UL FMF, za članico iz vrst študentov v Programski svet Statistika v skladu 
s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.9.: 
Senat UL imenuje Lano Nastjo Anžur z UL FGG, za članico iz vrst študentov v Programski svet Varstvo 
okolja v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo Komisije za etična vprašanja UL (doc. dr. Aleš Novak, predsednik komisije) 
 
Doc. dr. Aleš Novak, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano 
na sejo. 
 
Doc. dr. Aleš Novak je izpostavil še dve tematiki, ki nista bili posebej omenjeni v poročilu. Povedal je, da je lani 
Komisija za etična vprašanja UL (v nadaljevanju KEV UL) napovedala delo v smeri bolj jasne razmejitve 
pristojnosti med komisijami za etična vprašanja nekaterih članic in KEV UL. Opravili so kar nekaj pogovorov s 
predsedniki teh komisij in trenutno se jasnejša razmejitev pristojnosti že kaže. Obstaja možnost, da bodo v 
primeru, če bodo ocenili, da teh vprašanj ni mogoče rešiti z internim aktom, v naslednjem letu pripravili predlog 
za dopolnitev Pravilnika o delu Komisije za etična vprašanja UL. 
 
Povedal je tudi, da je KEV UL mnenja, da bi bilo koristno, da bi bilo njeno delo bolj javno. KEV UL sprejema 
stališča glede zelo pomembnih vprašanj, ki zadevajo vse, ki so vključeni v delo UL. Gre za informacije, ki bi 
morale biti dostopne vsem zaposlenim na UL, zlasti učiteljem in raziskovalcem. Zato je dal pobudo vodstvu UL, 
da podpre ta predlog in da bi skupaj poiskali smiseln način, da bi stališča in delo KEV UL priobčili javnosti. Na 
primer, da bi KEV UL dobila primerno mesto na spletni strani UL. V ospredje mora stopiti zavedanje, da so ta 
vprašanja za življenje v akademski skupnosti ključna.  
 
Rektor se je zahvalil za pobudo in povedal, da bi bilo zelo smiselno, da bi bile odločitve KEV UL na voljo 
zaposlenim na UL, da se lahko z njimi seznanijo in da se ne ponavljajo enaki postopki. 
 
 SEZNANITEV:  
Senat UL se seznani s Poročilom Komisije za etična vprašanja.  
 
Ad 10.) Poročilo o delu Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica 
predsednika komisije) 
 
Prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica predsednika komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je 
bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 



 

 
Stran 7 od 9 

 

Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za magistrski študij z 19. seje z dne 14. 3. 2024, 20. seje z dne 11. 
4. 2024 in 21. seje z dne 16. 5. 2024 ter sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 10.: 
Senat UL sprejme predlog Univerze v Ljubljani, Biotehniške fakultete, Univerze v Ljubljani, Fakultete za 
računalništvo in informatiko, Univerze v Ljubljani, Fakultete za farmacijo, Univerze v Ljubljani, Fakultete za 
kemijo in kemijsko tehnologijo, Univerze v Ljubljani, Medicinske fakultete in Nacionalnega inštituta za biologijo 
za akreditacijo interdisciplinarnega magistrskega študijskega programa Bioinformatika. 
Za izvedbo študijskega programa so odgovorne članice predlagateljice v okviru lastnih sredstev. 
Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 11.) Poročilo o delu Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 
komisije) 
 
 
Ad 12.) Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 13.) Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
 
Ad 14.) Obravnava pritožbe zoper neizvolitev v naziv (prof. dr. Mirko Pečarič) 
 
 
Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da v Pravilniku o volitvah UO UL, ki so ga obravnavali na prejšnji 
seji Senata UL, piše, da zaposleni na rektoratu volijo tudi predstavnike iz vrst delavcev, ki opravljajo 
visokošolsko dejavnost. 
 
Rektor je povedal, da so na 27. seji Senata UL na predlog dekanov spremenili Pravilnik o volitvah UO UL tako, 
da sedaj v čistopisu piše, da zaposleni na rektoratu volijo le predstavnika iz vrst drugih delavcev. 
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik, je povedala, da se tretji odstavek 7. člena Pravilnika o volitvah 
UO UL glasi: "2. volilna enota: sestavljena iz predstavnikov Univerze v Ljubljani, Biotehniške fakultete; Univerze 
v Ljubljani,Fakultete za šport; Univerze v Ljubljani, Medicinske fakultete; Univerze v Ljubljani, Veterinarske 
fakultete; Univerze v Ljubljani, Zdravstvene fakultete; Univerze v Ljubljani, Fakultete za socialno delo; Univerze 
v Ljubljani, Pedagoške fakultete; Univerze v Ljubljani, Fakultete za farmacijo; Rektorata UL (ki voli le 
predstavnika iz vrst drugih delavcev)." 
 
Rektor je povedal, da je Pravilnik o volitvah UO UL javno objavljen na spletni strani UL, o čemer so bili dekani 
in tajniki po elektronski pošti tudi obveščeni. Rektor je odgovoril, da bodo spletno povezavo do objavljenega 
Pravilnika o volitvah UO UL poslali še enkrat.  
 
Prof. Marko Vatovec je povedal, da so v procesu prenove študijskih programov prišli do ugotovitve, da je na 
drugih evropskih univerzah možno imeti manj kot 3 ECTS točke. Vendar samo NAKVIS razlaga Pravilnik 
Evropske komisije, kot da to ni mogoče. Zato bi radi sprožili pobudo, da se NAKVIS-u zastavi vprašanje, zakaj 
je temu tako in s čim to utemeljuje. Zanimalo ga je, ali naj to pobudo na NAKVIS naslovijo uradno z dopisom 
ali zadošča pobuda UL AG na seji Senata UL.  
 
Rektor je odgovoril, da zadošča pobuda na seji Senata UL, in pozval prorektorja prof. dr. Boštjana Markolija, 
da se to uredi v Službi za kakovost UL. 
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Rektor je povedal, da je prejel več pobud za spremembo pravilnikov o delovni in pedagoški obveznosti 
visokošolskih učiteljev in sodelavcev, ki močno spreminjajo definicije neposrednih pedagoških obveznostih (v 
nadaljevanju n.p.o.), ki jih sicer vsaka članica drugače razlaga. Posledično prihaja tudi do velikih finančnih razlik 
pri vrednotenju pedagoškega dela, zato bi bilo smiselno, da se to uredi oz. poenoti. Na nekaterih članicah se 
namreč mentorstva sploh ne obračunavajo kot n.p.o. Nekatere članice nimajo mentorstev, ker nimajo 
diplomskih in magistrskih nalog. Predlagal je, da se pripravijo skupne smernice, s katerimi bi poenotili 
definiranje in vrednotenje n.p.o., in na kakšen način bi se vrednotilo mentorstva. Do takrat pa bi prenehali 
sprejemati pravilnike članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev. Dal je 
predlog, da se za pripravo skupnih usmeritev oblikuje delovna skupina, ki bi pripravila smernice, ki bi jih potem 
Senat UL sprejel. To bi bile smernice oz. usmeritve in ne enotna merila, ki bi zapovedovala, kaj se sme in kaj 
ne. 
 
Prof. dr. Janez Vogrinc je povedal, da če se bo delalo na tem, kako bo ovrednoteno mentoriranje, potem mora 
ta odločitev sovpadati tudi z vprašanjem temeljnega stebra financiranja (v nadaljevanju TSF). Na UL PEF 
opozarjajo, da se mentoriranja ne vrednoti, ker za to ni finančnih sredstev.  
 
 
Prof. dr. Rok Dreu je povedal, da so pristopi med članicami glede izvajanja mentoriranja različni. Na 
naravoslovno – tehniških članicah mora biti nagrajevano mentorstvo v okviru zaključnih del, saj to vidijo kot 
individualno pedagoško delo. V kolikor bo to zapisano v okviru smernic, se s tem strinja. Ocenjuje, da bi zelo 
padla prehodnost oz. zaključevanje študija, če bi razvrednotili tako delo. 
 
Prof. dr. Peter Vidmar je vprašal, koliko je bilo omenjenih pobud za spremembo pravilnikov s strani članic. Če 
teh pobud ni veliko, ni smiselno, da bi se oblikovale take smernice. 
 
Rektor je odgovoril, da je cel sistem postal nepregleden, ker ima vsaka članica glede tega različno prakso.  
 
Prof. dr. Saša Zagorc je povedal, da bi se urejanja te zahtevne tematike lotil previdno, najprej z analizo stanja, 
zaradi raznolikosti izhodiščnih položajev članic. Upoštevati je treba tudi vezanost na TSF. Pustiti je treba 
avtonomijo pedagoškega odločanja, glede odločitve, ali bodo imeli na posameznih pedagoških področjih 
zaključne naloge in kako jih bodo vrednotili. Upoštevajoč tudi to, da morajo paziti na uravnotežene 
javnofinančne prihodke in izdatke. Druga stvar je, da bi vodstvo v vmesnem času suspendiralo potencialne 
predloge sprememb. Pri tem bi bil zadržan, saj so nekatere spremembe nujne oz. ima vsaka članica svoje 
razvojne načrte tudi glede spreminjanja pravilnikov. V tem trenutku na UL PF nimajo nobenega takega načrta, 
vendar se ne bi že vnaprej zavezal, da do tega ne bo prišlo v prihodnosti. Trenutno je UL PF v fazi uveljavljanja 
petletnega enovitega študija in lahko se kaj spremeni na tem področju. Uvaja se tudi dodatna oblika digitalnega 
izobraževanja in mogoče se pojavi možnost novega vrednotenja pri delu s spletnimi učilnicami.  
 
Rektor je predlagal, da se oblikuje delovna skupina, ki bi jo sestavljali predstavniki s članic iz različnih področij, 
ki bi naredila analizo stanja in oblikovala smernice.  
 
Prof. dr. Igor Švab je povedal, da podpira predlog, da se taka delovna skupina ustanovi.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 15.: 
Senat UL se strinja, da se oblikuje delovna skupina, ki bo pripravila smernice UL za pripravo pravilnikov o 
delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev. 
Sklep je bil sprejet (28 ZA, 2 VZDRŽANA, 0 PROTI). 
 
 
Seja je bila zaključena ob 15:12 uri.  
 
 
Zapisala: Lina Čok Jereb, mag. prav. 
  
 
 
Mihaela Bauman Podojsteršek 

 
Prof. dr. Gregor Majdič 
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Glavni tajnik UL Rektor UL 
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